关于域名用于非网站用途的承诺书
      CNNIC         ：
我单位（公司）向贵司提交了                  域名的注册申请。

现郑重承诺如下：
（1） 我单位（公司）申请注册的                  域名将不用于网站用途。

（2） 如该域名用于网站用途，我单位（公司）将按国家相关规定完成网站ICP备案手续。
（3） 对由于我单位（公司）违反本承诺所引发的一切后果，我单位（公司）承担全部法律责任。
承诺人：        （印章）

年   月   日

The letter of commitment of the usage of domain name for non website purpose
______CNNIC________:
We registered the domain of _________________ from you, and now commit that:

1) The domain of _____________ we registered from you will not be used for web site purpose.

2) If the domain is used for web site, we will take the ICP recording according to the relevant regulation.

3) We will accept full legal responsibility for any consequences caused by the violation of the commitment by our company.
                              Promisee (Official Seal):         
Date:

